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P R O T O K Ó Ł  NR XXXVII/2017 

z XXXVII  Sesji Rady Gminy Masłowice 

odbytej w dniu 15 listopada 2017 r. 
 

 

Miejsce Sesji - Sala Posiedzeń Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył - Pan Stanisław Ziółkowski- Przewodniczący Rady Gminy. 

Na protokolanta obrad powołano – Halinę Pawlik – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy 

Pani Zofia Jadowska - Sekretarz Gminy  

Pani Wanda Kołodziejczyk - Skarbnik Gminy 

   

Ustawowy stan radnych   - 15 

Faktyczny stan radnych   - 15 

Obecnych                                                       -15 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.                                                                                                                                                                                                                                                          

2. Powołanie protokolanta obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości rocznej stawki podatku od środków 

transportowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadań z zakresu utrzymania  

            publicznych dróg powiatowych. 

10. Uchwalenie programu współpracy gminy Masłowice z organizacjami pozarządowymi. 

11.  Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych za 2016r. złożonych przez radnych 

            oraz  pracowników zobowiązanych do ich złożenia. 

12. Interpelacje i wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

 Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia XXXVII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Stanisław Ziółkowski - Przewodniczący Rady 

Gminy. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum.  
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Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad XXXVII Sesji Rady Gminy powołano Halinę Pawlik - pracownicę 

Urzędu Gminy. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali przed sesją. Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o 

wprowadzenie do porządku obrad punktu- podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na 2017 r. Wniosek swój uzasadnił tym, że zachodzi potrzeba zakupu pługa do odśnieżania dróg 

w okresie zimowym, dlatego też trzeba dokonać zmian w budżecie. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował rozpatrzenie tego wniosku w pkt 12, przesuwając 

dotychczasowe punkty 12 i 13, jako punkty 13 i 14. 

W wyniku głosowania przyjęto jednomyślnie porządek obrad uwzględniający wprowadzony 

punkt. 

  

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

Protokół z XXXVI Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili 

poprawek do protokołu. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie tj. 

15 głosami – za.   

 

 

Punkt 5 

Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy poinformował, że  obecnie przygotowujemy się 

głównie do zimy. Remontujemy ciągniki i sprzęt. Doszliśmy do wniosku, że należy zakupić 

pług, dlatego wprowadziliśmy do porządku obrad temat zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

Systematycznie uzupełniamy znaki drogowe w poszczególnych miejscowościach. 

Kontynuowany jest remont budynku hydroforni w Przerębie tj. malowanie elewacji.  

  

Pytań do przedstawionej informacji nie było. Radni przyjęli ją do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 6  
Podjęcie uchwały w sprawie  obniżenia średniej ceny skupu żyta. 

 

Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy 

Stwierdził, że uchwały dotyczące podatków i opłat lokalnych na 2018 r. tj. obniżenia średniej 

ceny skupu żyta, w sprawie stawek podatku od nieruchomości oraz  stawek podatku od środków 

transportowych były rozpatrywane na posiedzeniach komisji.  



3 

 

Temat ten nie jest nowością dla Rady,  podejmujemy go corocznie . 

Podatki na 2018 r. są porównywalne do podatków  obowiązujących w roku bieżącym. 

 

Radni nie wnieśli uwag ani poprawek. Na posiedzeniach komisji stawki wszystkich podatków 

były pozytywnie zaopiniowane. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

i  przeprowadził głosowanie, w wyniku którego uchwała została przyjęta przez radnych. Za jej 

przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXXVII/179/2017 w załączeniu. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Nie zgłoszono uwag ani pytań do tego tematu. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski  przedstawił uchwałę w sprawie 

wysokości stawek podatku od nieruchomości i  przeprowadził głosowanie w wyniku którego 

uchwała została przyjęta jednomyślnie. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXVII/180/2017  w załączeniu. 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości rocznej stawki podatku od środków transportowych. 

 

 Nie zgłoszono uwag ani pytań do tego tematu. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski  przedstawił uchwałę w sprawie 

wysokości rocznej stawki podatku od środków transportowych. Przeprowadził głosowanie w 

wyniku którego uchwała została przyjęta jednomyślnie. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXVII/181/2017  w załączeniu. 

  

 

Punkt  9 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadań z zakresu utrzymania publicznych 

dróg powiatowych. 

 

Wójt Gminy Pan Bogusław Gontkowski poinformował, że uchwała ta podejmowana jest co jakiś 

czas. Obecna uchwała będzie obligowała nas do przejęcia od Powiatu Radomszczańskiego zadań 

utrzymania dróg powiatowych na okres 1.01.2018r.do 31.12.2022 r. Udzielił odpowiedzi na 

pytania radnych w sprawie środków finansowych  przewidzianych na ten cel. Stwierdził, że 

przekazane środki są wystarczające , gmina nie dokłada własnych środków. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  Pan Stanisław Ziółkowski przedstawił  projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie i przeprowadził głosowanie nad jej przyjęciem. Uchwała  została przyjęta 

jednomyślnie. Głosowali za jej przyjęciem wszyscy Radni tj.15. 

Uchwała  Nr  XXXVII/182/2017 w załączeniu. 

 

Punkt 10 
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Uchwalenie programu współpracy gminy Masłowice z organizacjami pozarządowymi. 

 

Wyjaśnień do tego tematu udzielił Wójt Gminy Pan Bogusław Gontkowski. Stwierdził, że 

corocznie Rada Gminy uchwala taki program. Ma on na celu wykorzystanie społecznej 

aktywności w zaspokajaniu zbiorowych potrzeb mieszkańców Gminy. Wyjaśnił w jakich 

formach gmina współpracuje z organizacjami pozarządowymi. Radni nie wnieśli uwag . 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu 

współpracy Gminy Masłowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art.3 ust. ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2018 r. 

   W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania uchwała została 

przyjęta przez radnych jednomyślnie. Za przyjęciem uchwały głosowało  15 radnych. 

Uchwała Nr XXXV/183/2017 w załączeniu. 

 

Punkt 11 
Informacja dotycząca  oświadczeń majątkowych za 2016 r. złożonych przez radnych oraz 

pracowników zobowiązanych do ich złożenia. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  Pan Stanisław Ziółkowski  poinformował, że wszyscy radni 

dopełnili obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych za 2016 rok. Większość oświadczeń 

złożono prawidłowo. W kilku przypadkach stwierdzono drobne uchybienia, które zostały szybko 

skorygowane. Przedstawił czego dotyczyły. Zwrócił się z prośbą o prawidłowe wypełnianie 

oświadczeń w przyszłości. 

 

Zofia Jadowska – Sekretarz Gminy 

Przedstawiła zebranym informację dotyczącą oświadczeń majątkowych za rok 2016 składanych 

przez pracowników  Urzędu Gminy. Stwierdziła, że tylko w dwóch przypadkach dokonano 

korekt. Wszystkie pozostałe oświadczenia zostały złożone prawidłowo. Poinformowała, że od 

2018r. będą inne oświadczenia, bardziej rozbudowane i szczegółowe. 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2017 r. 

 

Wanda Kołodziejczyk – Skarbnik Gminy 

Przedstawiła  proponowane zmiany w budżecie gminy na 2017r. po stronie dochodów i 

wydatków budżetowych. Przedstawiła także zmiany w zadaniach inwestycyjnych. Tak jak 

sugerował wcześniej Pan Wójt zachodzi potrzeba zakupu pługa do odśnieżania. Mamy 

zaplanowane środki na zakup piaskarki w kwocie 45.000,00 i już teraz wiemy, że z tych środków 

możemy zaplanować zakup pługa, na co przeznaczamy kwotę 18.000,00 Zmiana dotyczy także 

wprowadzenia do budżetu wpływów z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń ani pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski przedstawił uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2017r. W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta 

przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych.  

Uchwała Nr XXXVII/ 184/2017 w załączeniu. 

  

Punkt 13 
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Interpelacje i wolne wnioski. 

Bartnik Stanisław- Radny RGm 

Zwrócił się z pytaniem czy jest współpraca ze Starostwem odnośnie budowy drogi od Chelczowa 

do Przeręba. Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, że jest to temat mało realny z uwagi na to, że jest to 

droga w części  należąca do Nadleśnictwa i trudno będzie się dogadać w sprawie finansowania. 

Pani Sekretarz Gminy na prośbę radnego St. Bartnika poinformowała o  planowanych zmianach 

Ustawy – Ordynacja Wyborcza w odniesieniu do wyborów samorządowych. 

 

 

Punkt 14 

Zakończenie obrad 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy - Pan Stanisław Ziółkowski 

zamknął obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Masłowice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant: 

 

 Halina Pawlik 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Stanisław Ziółkowski 

 

 


